
Haluaisimme kertoa mielipiteemme Kalkkisten tulevaisuudesta ja mahdollisten 
päätösten vaikutuksesta elämäämme. 

Meidän perheellemme on erityisen tärkeää että koulu ja päivähoito säilyisivät 
Kalkkisissa myös jatkossa. Perheeseemme kuuluu tällä hetkellä yksi kouluikäinen 
11v  tyttö ja kaksi 1v ja 3v päivähoitoa tarvitsevaa pientä poikaa. Olen lisäksi 
ymmärtänyt, että tulevaisuudessa Kalkkisten seudun lapsiluku olisi 
nousemassa.  Tiedän, että useampi lapsiperhe on harkinnut muuttoa alueelle, mutta 
jatkuva epävarmuus peruspalveluiden  säilymisestä Kalkkisissa on jarruttanut heidän 
muuttoansa alueelle.  

Mikäli koulu ja päivähoito lopetetaan, Kalkkisiin on enää turhaa odottaa uusien 
lapsiperheiden muuttoa. Tämä osaltaan näivettää myös muiden alueen palveluiden 
säilymistä sekä etenkin yritystoiminnan kehittämisen edellytyksiä Kalkkisissa. 
Esimerkiksi työntekijöiden löytäminen vaikeutuu entisestään kun väki Kalkkisissa 
ikääntyy ja matka Kalkkisiin vaikkapa vain Vääksystä on jo monelle liian pitkä. 
Myöskään julkista liikennettä ei välillä ole juurikaan käytettävissä.  

 

Meidän perheellämme ei ole mitään mahdollisuutta yritystoimintamme ohessa 
kuljettaa lapsiamme Vääksyyn tai Vesivehmaalle päivähoitoon kun matkaa yhteen 
suuntaan on 25-28 km. Tämä pitäisi ajaa neljä kertaa päivässä. Aikaa matkoihin 
kuluisi jo pelkästään 2 tuntia päivässä. Päivän tuntimme loppuvat kesken. Tämä on 
mahdoton yhtälö perheellemme ja yritystoimintamme harjoittamiselle siinä sivussa. 

 

Toivon että Asikkalassa ymmärretään pitää huolta myös muiden kuin pelkästään 
Vääksyn alueen kehittämisestä. Kehittyvä ja vetovoiminen Asikkala tarvitsee myös 
elävän Kalkkisten alueen kunnan vetovoimaisuuden ylläpitämiseksi. Kalkkinen 
tarvitsee peruspalvelunsa eikä sitä voi ohittaa pelkillä säästötavoitteilla.  

 

Kiitos kuin luitte viestimme ja viisaita tulevaisuuteen katsovia päätöksiä toivottaen: 
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